<u>Trafalgar P.A.C Meeting Minutes-APRIL</u> 11th,2023

Attendees*.

Shervin Cacchioni, Vivian Wan, Kevin Suen, Erin Macfadden, Snow Qiu, Katerina Tokmak. Ellen Tsang, Romina De Franceschi, Kathy Dang, Dandan, Alison Scarlett, Sunnil, Andreanne, Cathleen, Lianne. *apologies if any names are missing or incomplete

- 1. Admin updates
- 2. Budget updates
- 3. Multi-cultural dinner event
- 4. Year end party
- 5. Volunteer recruitment

Ms Macfadden: land of Acknowledgement

1. Admin updates:

Daniel: thank you PAC for inviting us as part of the meeting. this September we will be having two French immersion Kindergartens, one late French immersion class(grade 6) and one English Kindergarten. And we also set up the invitation for "Welcome to Kindergarten" on May 31st(Weds). Next week, we will have early dismissal for "meet with the teacher" to discuss the progress of your children(on April 19th and 20th, school will finish at 2pm). Recently we also have some extra activities going on, we have several field trip to Vancouver Symphony Orchestra and we thank you all the parent volunteers who accompany our students on the field trip. We also have Trafalgar circles for students on April 21st and hand drumming workshop for students on April 28th.

Erin: We just finished our two weeks gymnastics programs and each student have participate in the class at least three times with the teacher. We have great feedback from students and staff. And this term we try to add a new sport(badminton) coached by one of the Kindergarten parents.

Right now we practice every Thursday morning and have games after school on Thursdays. And the team practice only take place in April but we hope that can be continued next April because it's very popular among students. We also would like to thanks Snow as a co-coach volunteer for this team. We will also have track and field team coming in May and June for grade 4-7 students. And some of the lunchtime activities have been resumed which has been highlighted in the newsletter(green club, knitting club etc). And we also will have end of the year performance coming up and the band will perform on June 12th(the choir's performance date is not confirmed yet).

2. Financial updates by Kathy:

There are four main asset accounts

General account (funded by social fundraising events and hot lunch) -\$51153

Gaming account (a year grant that PAC is eligible to apply)

-\$23240

In-school account (Direct Appeal collection)

-\$17734

GIC savings account (fixed-interest rate)

-\$10000

Detailed Budget distribution can be found in PAC website.

3. Multi-cultural dinner event(Trafalgar 27th year of this event)

The event will be on May 12th on Friday(5:30 pm in the gym) It will be a pot luck dinner. Every family is welcome to bring their food based on their culture to share with other people(12 samples per family recommended and nut free please and along with utensils, plates to share). We will have some worshop and activities for kids and some other dance performances for kids to watch. The tickets will be sold online. The special part of the event is fantasy basket. Each division will come up a theme for fantasy basket. There will be 20 fantasy baskets and will be displayed in library the week before the event. Families will purchase the raffle tickets and they will be drawn at the end of the event. There will be 20 winners! And we are still looking for performers, anyone who wants to have any performance about their culture is welcome to join!

Those who are interested in joining the hotlunch team as a volunteer please send your email to (hotlunchtrafalgar@gmail.com).

Ellen shared about some information about the year book and the band. They have a year book website and parents can share their children's pictures on the website for the committee to add in and edit. If any parents have any concern about uploading pictures, please consult with the PAC or the class parent. The band still have practice on Mondays and Wednesdays. And all are welcomed to come and join the concert on June 12th. The year book committee still needs more parents to complete(the year book is designed and edit entirely by the school parents, not from third party media).

4. The Year end party

The year end party will be on June 16th. We need more parent volunteer to help out the event. Last year, we have a lot of fun activities for the party such as fire truck, face painters, bouncy castle(not allowed this year by VSB). And we had a lot of parents who help with the tables and chairs. And we also have several food trucks(this year we probably have some difficulties on that because of the budget limit-\$1500). And we will need a lot of parent volunteers to make it formal party rather than a casual one. Anyone who wants to volunteer please email info@trafalgarpac.ca.

This year, we also have some open spots on the PAC executive team and we are waiting for parents to help out in the advisory team. The school's event and activities won't be successful without volunteer's help and the kids will enjoy them more when they are well organized! So please let us know about your interest in any positions that are listed in the PAC website and email us to info@trafalgarpac.ca.

The end of meeting

Trafalgar P.A.C会议纪要-2023年4月11日

参加者:

Shervin Cacchioni, Vivian Wan, Kevin Suen, Erin Macfadden, Snow Qiu, Katerina Tokmak. Ellen Tsang, Romina De Franceschi, Kathy Dang, Dandan, Alison Scarlett, Sunnil, Andreanne, Cathleen, Lianne. *如果有任何名字丢失或不完整. 我们深表歉意

- 1. 管理员更新
- 2. 预算更新
- 3.多元文化晚宴活动
- 4、年终晚会
- 5、志愿者招募

Ms.Macfadden:致谢之地

1. 管理员更新:

Daniel:感谢 PAC 邀请我们参加会议。今年九月,我们将开办两个法语浸入式幼儿园班,一个晚期法语浸入式班(6年级)和一个英语幼儿园班。并且我们还设置了5月31日(周三)"欢迎来到幼儿园"的邀请函。下周,我们将提前放学"与老师见面",讨论您孩子的进步(4月19日和20日,下午2点放学)。最近我们也有一些额外的活动,我们有几次到温哥华交响乐团的实地考察,我们感谢所有陪伴我们学生进行实地考察的家长志愿者。我们还在4月21日为学生举办了Trafalgar圈子,在4月28日为学生举办了手鼓工作坊。

Erin: 我们刚刚结束了两周的体操课程,每个学生都至少和老师一起参加了3次课程。我们从学生和教职员工那里得到了很好的反馈。这个学期我们尝试增加一项由一位幼儿园家长指导的新运动(羽毛球)。现在我们每周四早上练习,周四放学后有比赛。团队练习只在四月进行,但我们希望明年四月可以继续进行,因为它很受学生欢迎。我们还要感谢 Snow 作为该团队的联合教练志愿者。我们还将在5月和6月为4-7年级的学生组织田径队。一些午餐时间的活动已经恢复,这在时事通讯中得到了强调(绿色俱乐部、针织俱乐部等)。而且我们也将有年终演出,乐队将在6月12日演出(合唱团的演出日期尚未确定)。

2.Kathy的财务更新:

有四个主要的资产账户:

- 一般账户(由社会筹款活动和热午餐资助)
- -\$51153

博彩账户(PAC 有资格申请的年度补助金)

-\$23240

校内帐户(直接上诉收集)

-\$17734

GIC 储蓄账户(固定利率)

-\$10000

详细的预算分配可以在 PAC 网站上找到。

3. 多元文化晚宴活动(Trafalgar 举办第27届)

活动将于 5 月 12 日星期五(体育馆下午 5:30)举行,这将是一场幸运晚餐。欢迎每个家庭根据他们的文化带来他们的食物与其他人分享(建议每个家庭携带供12人食用,请不含坚果,并与餐具、盘子一起分享)。我们将为孩子们举办一些研讨会和活动,以及一些其他的舞蹈表演供孩子们观看。门票将在网上出售。活动的特别部分是幻想篮。每个部门都会拿出一个主题的梦幻篮子。将有 20 个梦幻篮子,并将在活动前一周在图书馆展示。家庭将购买抽奖券,并在活动结束时抽奖。将有20名获奖者!并且我们还在寻找表演者,欢迎任何想表演他们文化的人加入!

有兴趣加入热午餐团队的志愿者请发送电子邮件至 (hotlunchtrafalgar@gmail.com)。

Ellen:分享了一些关于年鉴和乐队的信息。他们有一个年鉴网站,家长可以在网站上分享他们孩子的照片,供委员会添加和编辑。如果任何家长对上传图片有任何疑虑,请咨询 PAC 或班级家长。乐队仍然在周一和周三进行练习。欢迎大家前来参加6月12日的音乐会。年鉴委员会还需要更多的家长来完成(年鉴完全由学校家长设计和编辑,不是来自第三方媒体)。

1、年终晚会

年终派对将于6月16日举行。我们需要更多的家长志愿者来帮助这次活动。去年,我们为派对举办了很多有趣的活动,例如消防车、面部彩绘、充气城堡(今年 VSB 不允许)。我们有很多家长帮忙摆桌子和椅子。我们还有几辆流动餐车(今年由于预算限制——1500 美元,我们可能在这方面遇到了一些困难)。我们需要很多家长志愿者来举办正式派对,而不是随意的派对。任何想成为志愿者的人请发送电子邮件至info@trafalgarpac.ca。

今年,我们在 PAC 执行团队中也有一些空缺职位,我们正在等待家长在咨询团队中提供帮助。学校的活动和活动的成功离不开志愿者的帮助,如果组织得当,孩子们会玩得更开心!因此,请让我们知道您对PAC 网站上列出的任何职位感兴趣,并发送电子邮件至info@trafalgarpac.ca。

会议结束